

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 055/21-22
中五級下午課堂及補課安排

敬啟者：

為應付下年度中學文憑考試，爭取更佳學業成績，本校將為中五級同學安排下午課堂及補課，詳情請參閱附件，所有同學務必依時出席。

備註：現已有超過九成中五級學生已完成接種第二劑 2019 冠狀病毒病疫苗並超過十四天。

煩請 台端垂注，並於五月六日(星期五)或之前將已填妥之回條逕交班主任或簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。請 貴子弟必須依時出席有關補課。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與班主任聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




(陳妙霞)

謹啟

二零二二年五月四日

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 055/21-22
中五級下午課堂安排

班號: _____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述下午課堂及補課通告之內容，並會督促敝子弟依時出席。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署： _____

家長姓名： _____

二零二二年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administration Circular 055/21-22
Schedule of S5 Afternoon Lessons and Tutorials

4th May 2022

Dear Parents

With a view to enhancing students' academic achievement, we have scheduled extra lesson time and tutorials for S5 students. We hope that students can build a better foundation to obtain good results in the HKDSE. S5 students are required to attend the afternoon lessons and tutorials. Please refer to the schedule attached.

Note: Over 90% of S5 students have received two doses of COVID-19 vaccine for more than 14 days till present.

Please kindly return the signed reply slip to the class teacher or sign the e-reply slip by 6th May 2022 (Friday). Please feel free to contact the class teacher on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.